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PROTOKÓŁ NR 30/2013 
 

Z trzydziestej zwyczajnej sesji Rady Gminy Karniewo, która odbyła się w dniu 28 listopada 2013 roku 
w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Karniewo, pod przewodnictwem radnej Beaty Krystyny 
Jackowskiej – Przewodniczącej Rady Gminy. 
-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------  
Obrady rozpoczęto o godz. 1000 , zakończono o godz. 1130. 

Skład osobowy Rady Gminy …………………………………………………………………………………………………. – 15 
Uczestniczyło w obradach, wg załączonej listy obecności …………………………………………..…………. – 14 

Nieobecny radny Andrzej Chełchowski. 

Spoza grona Rady w sesji uczestniczyli: 
1. Pan Michał Wojciech Jasiński – Wójt Gminy 
2. Pan Grzegorz Cesarski – Zastępca Wójta Gminy 
3. Pani Marianna Michalska – Skarbnik Gminy 
4. Pan Zbigniew Deptuła – Starosta Powiatu  
5. Mec. Jacek Nieścior – Radca Prawny 
6. Pani Maria Bonisławska – Radna Powiatu 
7. Sołtysi z terenu gminy Karniewo, wg listy obecności, w liczbie …………………………………. – 31 
8. Przedstawiciele org. społecznych, zakładów pracy, goście w liczbie …………………………. – 6 

 

PRZEBIEG OBRAD: 
Ad.pkt.1 
 Przewodnicząca Rady Pani Beata Jackowska otwierając obrady powitała wszystkich radnych, 
sołtysów (załącznik do protokołu) oraz zaproszonych gości (załącznik do protokołu). 
 Na podstawie listy obecności (załącznik) stwierdziła quorum władne do podejmowania 
prawomocnych uchwał. Na 15 radnych, 14 obecnych. 
 
Ad.pkt.2  

Przewodnicząca Rady Pani Beata Jackowska – proszę o zgłaszanie zmian porządku obrad. 
Wójt Gminy Michał Jasiński – proszę o dodanie do porządku obrad projektów uchwał:  

w sprawie uchylenia uchwały nr XXI/115/05 Rady Gminy Karniewo z dnia 7 grudnia 2005 roku w 
sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych, uchwała ta omawiana 
była na wszystkich posiedzeniach Komisji Rady, oraz uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr 
XXVIII/153/2013 Rady Gminy Karniewo z dnia 30 sierpnia 2013 roku w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Gminie Czerwonka, uchwała ta jest nowa i nie była omawiana. 

Przewodnicząca Rady Pani Beata Jackowska odczytała porządek dzienny obrad.    
Następnie radni jednogłośnie przyjęli proponowany porządek dzienny w brzmieniu: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie prawomocności. 
2. Ustalenie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XXIX sesji Rady Gminy. 
4. Informacja o działalności Wójta Gminy  w okresie międzysesyjnym. 
5. Informacja Przewodniczących Komisji Rady Gminy o pracy w okresie międzysesyjnym. 
6. Interpelacje radnych. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Karniewo na lata 

2013-2020. 
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8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2013 rok. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Programu współpracy gminy Karniewo na 2014 rok z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art.3 ust.3 ustawy z dnia 24 
kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie”.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami Gminy 
Karniewo na lata 2013-2016. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad ustalania i poboru oraz terminu płatności i 
wysokości stawek opłaty targowej. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr XXVIII/153/2013 Rady Gminy Karniewo z dnia 
30 sierpnia 2013 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Czerwonka. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr XXI/115/05 Rady Gminy Karniewo z dnia 7 
grudnia 2005 roku w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych. 

14. Informacja Wójta Gminy i Przewodniczącego Rady Gminy o oświadczeniach majątkowych 
radnych i pracowników samorządowych. 

15. Odpowiedzi na interpelacje radnych. 
16. Wolne wnioski i zapytania. 
17. Zamknięcie obrad. 

 
Ad.pkt.3 
 Przewodnicząca Rady Pani Beata Jackowska poinformowała, że protokół z poprzedniej sesji 
jest do wglądu w biurze Rady. Poprosiła o zgłaszanie uwag i wniosków. Ponieważ nikt z radnych nie 
zgłaszał uwag, jednogłośnie przyjęto protokół z XXIX sesji Rady Gminy Karniewo. 

Głosowanie: 14 osób –„ za” przyjęciem protokołu. 
 
Ad.pkt.4 

Pan Michał Wojciech Jasiński, Wójt Gminy przedstawił informację o swojej działalności  
w okresie międzysesyjnym (załącznik do protokołu). 

Radni w przedmiotowej sprawie uwag nie wnosili. 
 
Ad.pkt.5 

Przewodniczący komisji rady przedstawili ustne informacje o działalności poszczególnych 
komisji w okresie międzysesyjnym. 

Radna Barbara Kuczyńska, Komisja Zdrowia, Oświaty, Kultury i Spraw Socjalnych – komisja 
odbyła posiedzenie 25 listopada 2013 roku, na którym zostały omówione i rozpatrzone: projekt 
uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Karniewo na lata 2013-2020; 
projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2013 rok; projekt uchwały w sprawie 
uchwalenia „Programu współpracy gminy Karniewo na 2014 rok z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami, o których mowa  w art.3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie”; projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Opieki nad 
Zabytkami Gminy Karniewo na lata 2013-2016; projekt uchwały w sprawie określenia zasad ustalania 
i poboru oraz terminu płatności i wysokości stawek opłaty targowej, projekt uchwały w sprawie 
uchylenia uchwały nr XXI/115/05 Rady Gminy Karniewo z dnia 7 grudnia 2005 roku w sprawie 
wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych. 

Omówiono projekt Uchwały w sprawie Wieloletniej prognozy Finansowej na lata 2014 – 2020 
oraz projekt Uchwały Budżetowej na 2014 rok. Komisja zapoznała się z informacją o działalności 
GOPS za 10 miesięcy 2013 roku. 

Materiały zaopiniowano pozytywnie i przyjęto. 
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Radny Zbigniew Kacprzak, Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Przemysłu i Usług, 
Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej – komisja odbyła posiedzenie 27 listopada 
2013 roku, na którym zostały omówione i rozpatrzone: projekt uchwały w sprawie zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Karniewo na lata 2013-2020; projekt uchwały w sprawie 
zmiany uchwały budżetowej na 2013 rok; projekt uchwały w sprawie uchwalenia „Programu 
współpracy gminy Karniewo na 2014 rok z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których 
mowa  w art.3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o 
wolontariacie”; projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami 
Gminy Karniewo na lata 2013-2016; projekt uchwały w sprawie określenia zasad ustalania i poboru 
oraz terminu płatności i wysokości stawek opłaty targowej, projekt uchwały w sprawie uchylenia 
uchwały nr XXI/115/05 Rady Gminy Karniewo z dnia 7 grudnia 2005 roku w sprawie wysokości 
stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych. 

Omówiono projekt Uchwały w sprawie Wieloletniej prognozy Finansowej na lata 2014 – 2020 
oraz projekt Uchwały Budżetowej na 2014 rok. Komisja zapoznała się również z realizacją zadań 
inwestycyjnych od 01.01.2013r. do 30.10.2013r. 

Materiały zaopiniowano pozytywnie i przyjęto. 
Radny Marcin Chrzanowski, Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Finansów – 

komisja odbyła posiedzenie 26 listopada 2013 roku, na którym zostały omówione i rozpatrzone: 
projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Karniewo na lata 2013-
2020; projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2013 rok; projekt uchwały w 
sprawie uchwalenia „Programu współpracy gminy Karniewo na 2014 rok z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa  w art.3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o 
działalności pożytku publicznego i o wolontariacie”; projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego 
Programu Opieki nad Zabytkami Gminy Karniewo na lata 2013-2016; projekt uchwały w sprawie 
określenia zasad ustalania i poboru oraz terminu płatności i wysokości stawek opłaty targowej, 
projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr XXI/115/05 Rady Gminy Karniewo z dnia 7 grudnia 
2005 roku w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych. 

Omówiono projekt Uchwały w sprawie Wieloletniej prognozy Finansowej na lata 2014 – 2020 
oraz projekt Uchwały Budżetowej na 2014 rok. Komisja zapoznała się również z realizacją zadań 
inwestycyjnych od 01.01.2013r. do 30.10.2013r. 

Materiały zaopiniowano pozytywnie i przyjęto. 
 

Ad.pkt.6 
 Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska poprosiła radnych o zgłaszanie interpelacji. 

Radny Marcin Chrzanowski wystąpił prośbą o analizę stanu dróg gminnych przed zimą, gdyż 
należałoby naprawić ubytki, głównie z Zelkach Dąbrowych i Czarnostowie Polesiu. 

Radny Tomasz Kaźmierczak – interpelacja do Pana Starosty – czy zostały zaplanowane środki 
na dokończenie drogi powiatowej Łukowo – Żabin Łukowski? 

Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – odpowiedzi będą udzielane w punkcie 15. 
 
Ad.pkt.7 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Karniewo na 
lata 2013-2020. 

Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
na lata 2013-2020 zostały bardzo szczegółowo omówione na posiedzeniach komisji.  

Czy są jakieś pytania? Brak pytań.  
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Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska odczytała treść uchwały w sprawie zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Karniewo na lata 2013-2020. 

Nikt z radnych nie wnosił uwag do treści uchwały. 
Głosowanie: 14 radnych –„ za” przyjęciem uchwały. 
Uchwała Nr XXX/159/2013 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Karniewo na lata 2013-2020 została podjęta jednogłośnie. 
 
Ad.pkt.8 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2013 rok. 
Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – zmiany w budżecie zostały bardzo szczegółowo 

omówione na posiedzeniach komisji. Czy są jakieś pytania? Brak pytań.  
Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska odczytała treść uchwały w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej na 2013 rok. 
Głosowanie: 14 radnych –„ za” przyjęciem uchwały.  
Uchwała Nr XXX/160/2013 w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2013 rok została 

podjęta jednogłośnie. 
 
Ad.pkt.9 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Programu współpracy gminy Karniewo na 2014 rok 
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art.3 ust.3 ustawy z dnia 24 
kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie”. 

Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – programu współpracy Gminy Karniewo na 
2014 rok z organizacjami pozarządowymi został bardzo szczegółowo omówiony na posiedzeniach 
komisji. Czy są jakieś pytania? Brak pytań.  

Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska odczytała treść uchwały w sprawie uchwalenia 
„Programu współpracy gminy Karniewo na 2014 rok z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami, o których mowa w art.3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie”. 

Głosowanie: 13 radnych –„ za” przyjęciem uchwały, 1 radny wstrzymał się od głosu. 
Uchwała Nr XXX/161/2013 w sprawie uchwalenia „Programu współpracy gminy Karniewo na 

2014 rok z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art.3 ust.3 ustawy z 
dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie” została podjęta 
większością głosów. 
 
Ad.pkt.10 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami Gminy 
Karniewo na lata 2013-2016. 

Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – projekt uchwały zostały szczegółowo 
omówiony na posiedzeniach komisji. Gmina zgodnie z ustawą z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 
gminnym (Dz.U z 2013 poz. 594), w zakresie zadań własnych realizuje sprawy dotyczące ochrony 
zabytków i opiece nad zabytkami. Obowiązek sporządzenia gminnego programu opieki nad 
zabytkami nakłada na Gminę art. 87 ustawy z dnia 23 lipca 2003 r. o ochronie zabytków i opiece nad 
zabytkami (Dz. U. z 2003 r. Nr 162 poz. 1568 z późn. zm.). 

Mazowiecki Wojewódzki Konserwator Zabytków w Warszawie pismem z dnia 22 sierpnia 
2013 r. znak DO.5133.10.2013.DP, pozytywnie zaopiniował Gminny Program Opieki nad Zabytkami 
gminy Karniewo na lata 2013-2016. 
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Przyjęcie niniejszego programu nie tylko zachęci do działań ochronnych i edukacyjnych, ale 
także pozwoli właściwie zadbać o obiekty wymagające opieki. Z powyższych względów przyjęcie 
przedmiotowej uchwały uważa się za zasadne.  

Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska odczytała treść uchwały w sprawie przyjęcia 
Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami Gminy Karniewo na lata 2013-2016. 

Głosowanie: 14 radnych –„ za” przyjęciem uchwały.  
Uchwała Nr XXX/162/2013 w sprawie Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych 

Gminy Karniewo na lata 2013-2017 została podjęta jednogłośnie. 
 

Ad.pkt.11 
Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad ustalania i poboru oraz terminu płatności i 

wysokości stawek opłaty targowej. 
Wójt Gminy Michał Jasiński – od czasu uchwalenia poprzedniej uchwały dotyczącej opłaty 

targowej, zmieniła się specyfika opłaty targowej. Zmianie uległy rodzaje opłat i w związku z tym 
musimy podzielić je tak, jak wymaga ustawodawca. Stawki nie są wygórowane, ale zróżnicowane.  

Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – projekt dotyczy targowiska w Karniewie. Został 
bardzo szczegółowo omówiony na posiedzeniach komisji. Czy są pytania? Brak pytań.  

Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska odczytała treść uchwały w sprawie określenia 
zasad ustalania i poboru oraz terminu płatności i wysokości stawek opłaty targowej. 

Głosowanie: 14 radnych –„ za” przyjęciem uchwały.  
Uchwała Nr XXX/163/2013 w sprawie określenia zasad ustalania i poboru oraz terminu 

płatności i wysokości stawek opłaty targowej została podjęta jednogłośnie. 
 

Ad.pkt.12 
Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr XXVIII/153/2013 Rady Gminy Karniewo z 

dnia 30 sierpnia 2013 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Czerwonka. 
Skarbnik Gminy Marianna Michalska – Gmina Czerwonka jest realizatorem zadania pn. 

„Przebudowa dróg gminnych usprawniających komunikację pomiędzy Gminą Czerwonka, Gminą 
Karniewo i Miastem Maków Mazowiecki” w ramach programu Wieloletniego pod nazwą „Narodowy 
Program Przebudowy Dróg Lokalnych 2012-2015 Etap II Bezpieczeństwo – Dostępność - Rozwój”. 
Uchwały umożliwiające nam przystąpienie do tego zadania zostały podjęte 30 sierpnia 2013 roku, na 
wniosek Gminy Czerwonka, zostały również przygotowane przez tą Gminę. Do wniosku została 
dołączona tylko jedna z podjętych 30.08.2013r. uchwał, druga była zbędna. Obecnie, na prośbę RIO 
porządkujemy te uchwały, poprzez uchylenie zbędnej. 

Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska odczytała treść uchwały w sprawie uchylenia 
uchwały nr XXVIII/153/2013 Rady Gminy Karniewo z dnia 30 sierpnia 2013 roku w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej Gminie Czerwonka. Czy są pytania? Brak pytań. 

Głosowanie: 14 radnych –„ za” przyjęciem uchwały.  
Uchwała Nr XXX/164/2013 w sprawie uchylenia uchwały nr XXVIII/153/2013 Rady Gminy 

Karniewo z dnia 30 sierpnia 2013 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Czerwonka. 
 

Ad.pkt.13 
Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr XXI/115/05 Rady Gminy Karniewo z dnia 7 

grudnia 2005 roku w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych. 
Wójt Gminy Michał Jasiński – projekt był omawiany na posiedzeniach komisji. Na ostatniej 

sesji była podejmowana uchwała dotycząca opłat za zajęcie pasa drogowego. Po wewnętrznej 
kontroli okazało się, że jest u nas uchwała z 2005 roku, dotycząca opłat za zajęcia pasa drogowego. 
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Niestety okazało się, że w naszej nowej uchwale zabrakło zapisu uchylającego poprzednią uchwałę. 
Naliczyliśmy opłaty według nowej uchwały, dlatego też musimy uchylić tą z 2005 roku. 

Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska odczytała treść uchwały w sprawie uchylenia 
uchwały nr XXI/115/05 Rady Gminy Karniewo z dnia 7 grudnia 2005 roku w sprawie wysokości 
stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych. Czy są pytania? Brak pytań. 

Głosowanie: 14 radnych –„ za” przyjęciem uchwały.  
Uchwała Nr XXX/165/2013 w sprawie uchylenia uchwały nr XXI/115/05 Rady Gminy Karniewo 

z dnia 7 grudnia 2005 roku w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg 
gminnych została podjęta jednogłośnie. 

 
Ad.pkt.14 

Informacja Wójta Gminy i Przewodniczącej Rady o oświadczeniach majątkowych radnych i 
pracowników samorządowych zostały odczytane i stanowią załącznik do protokołu. 

 
Ad.pkt.15 

Odpowiedzi na interpelacje radnych. 
Wójt Gminy Michał Jasiński – jesteśmy po przetargu na odśnieżanie. Wiemy, że ubytki w 

drogach zagrażają bezpieczeństwu i jeszcze przed zimą drogi zostaną sprawdzone i zabezpieczone. 
Starosta Powiatu Zbigniew Deptuła – temat dróg pojawia się na każdej sesji, w każdej gminie. 

Gmina Karniewo nie powinna narzekać, ponieważ może poszczycić się dobrą jakością dróg, jestem 
zadowolony z inwestycji, które zostały poczynione w Gminie Karniewo. Tego co zostało, jest niewiele. 
Nie ukrywam, że będę oczekiwał wsparcia od powiatu ciechanowskiego i gminy Gołymin. Zależy mi 
na dokończeniu tej drogi, ale muszę mieć możliwość pozyskania środków na ten cel. 

Uprzedzając pytanie, planowana jest inwestycja Słoniawy – Maków Mazowiecki. Chodnik 
może być przeciągnięty w czasie, ponieważ jest pomysł zrobienia ścieżki rowerowej wzdłuż torów, ale 
asfalt będzie zrobiony. 

 
Ad.pkt.16 

Wolne wnioski i zapytania. 
Sołtys Obiecanowa – proszę o wyjaśnienie o jaką inwestycję chodzi. 
Sołtys Gościejewa – czy chodnik w naszej miejscowości będzie dokończony? 
Sołtysi Żabin Łukowskiego oraz Czarnostowa Polesie podziękowali za wszelką udzieloną im 

pomoc.  
Sołtys Chrzanowo Bronisze – nie są u nas wykoszone pobocza, jest to droga powiatowa, 

natomiast w Ośnicy było cięte nawet tam, gdzie nie potrzeba. Czy jak zgłaszam sprawę dotyczącą 
drogi powiatowej to muszę w powiecie? 

Sołtys Konarzewo Bolesty – na naszej drodze potrzeba jest równiarka. 
Sołtys Łukowa -  czy nie można zrobić tej drogi na kolonię, jako gospodarczej? Mam problem 

z dzielnicowym. 
Wójt Gminy Michał Jasiński – trwa przygotowanie dróg, proszę o cierpliwość, na pewno 

wszystko będzie zrobione, tam gdzie jest taka konieczność, jednak jest to uzależnione od pogody. 
Inwestycja, dotyczy przebudowy dróg gminnych (nasz odcinek w Obiecanowie) 

usprawniających komunikację pomiędzy Gminą Czerwonka, Gminą Karniewo i Miastem Maków 
Mazowiecki. Nasz koszt to około 86 tys., natomiast cały koszt jest większy, ale mamy dofinansowanie.  

Wykoszenie traw jest zlecone zadaniowo, a kosiarka musi się przemieszczać. Natomiast 
wykaszanie dróg w powiecie też będzie realizowane.  
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W przypadku drogi w Łukowie, wiemy o zanieczyszczaniu drogi obornikiem i są za to niestety 
kary. Wiadomo, że rolnik musi wyjechać, ale nie można zanieczyszczać drogi. 

Starosta Powiatu Zbigniew Deptuła – zrobione jest 400 metrów chodnika w Gościejewie, 
pozostały odcinek jest planowany do zrobienia po zimie. Mam mieszane odczucia, jak to będzie z 
odśnieżaniem zimą, ale zobaczymy. Jeśli jest taka potrzeba, to rozumiem.  

W przypadku dróg powiatowych, to nikt nie powinien odsyłać do powiatu, Gmina może sama 
to zgłosić.  

Radna Danuta Karkowska – bardzo dziękuję wszystkim za udział w uroczystości odsłonięcia 
pomnika w 150-lecie Powstania Styczniowego. Obchody związane z odsłonięciem i poświęceniem 
Pomnika ku czci Powstańców poległych w Powstaniu Styczniowym na polach czarnostowskich odbyły 
się w  niedzielę 10 listopada 2013 roku Szwelicach i Czarnostowie. Uroczystości rozpoczęły się 
w kościele parafialnym w Szwelicach wykonaniem przez Małych Karniewiaków pieśni patriotycznych, 
następnie została odprawiona w intencji Ojczyzny Msza Św. przez ks. proboszcza Jana 
Włoczewskiego, który również wygłosił okolicznościową homilię. Po nabożeństwie zebrani udali się 
na miejscowy cmentarz parafialny, aby oddać honor i złożyć kwiaty na grobach tu spoczywających 
żołnierzy. Dalsza część uroczystości odbywała się w obrębie wsi Czarnostów, przy usytuowanym przy 
drodze powiatowej Pułtusk - Karniewo pomniku ku czci powstańców poległych w dniu 3 listopada 
1863 roku, odnowionym w 150 rocznicę Powstania Styczniowego. W uroczystościach wzięły udział 
poczty sztandarowe: 13 Pułku Piechoty w Pułtusku, OSP Czarnostów i OSP Szwelice, szkół gminy 
Karniewo, a także delegacje kombatanckie, przedstawiciele młodzieży, harcerzy, strażaków, policji, 
samorządu gminy Karniewo, gmin sąsiednich tj. Gołymin, Gzy, Pułtusk, Szelkowa, samorządów 
powiatowych z Makowa Maz. i Pułtuska. 

 
Ad.pkt.17 
 Po wyczerpaniu porządku dziennego Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska dziękując 
wszystkim za uczestnictwo w sesji, zamknęła obrady XXX zwyczajnej sesji Rady Gminy Karniewo. 
 
 
 

Przewodniczący Rady Gminy 

  Beata Krystyna Jackowska 
Protokołowała:  
Justyna Szczesna 


